
Małgorzata Bilińska

fizjoterapią – co jest moją pasją życiową. Pomagam

osobom w powrocie do zdrowia. W zakresie działalności

społecznej pomaganiem osobom z niepełnosprawnością

-  zarówno dzieciom, jak i dorosłym - w powrocie i

poprawie funkcjonowania w życiu codziennym.

możliwość rozwoju, możliwość poznawania kultur,
różnorodność, wielobarwność, ludzie, zapachy, smaki. To
również podróże, ale też jedność w działaniu.

UE to dla mnie

Zastępca Prezesa Opolskiego Stowarzyszenia Rehabilitacji

Zawodowo zajmuję się



Krystyna Ciemniak

reprezentowaniem interesów pielęgniarek w

województwie opolskim oraz działalnością społeczną.

Przewodnicząca Zarządu Wojewódzkiego FZZ woj. opolskiego 
Wiceprzewodnicząca Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego

Zawodowo zajmuje się



Izabela Damboń - Kandziora

nadzorowaniem i wspieraniem  opieki zdrowotnej oraz

polityki społecznej w województwie opolskim.

my wszyscy. UE to bezpieczna przestrzeń, w której
możemy wymieniać myśli, poznawać nowe kultury,
podróżować, uczyć się i pracować. W UE pomimo swojej
różnorodności jesteśmy równi, bo to wspólnota, która
pozwala nam być wolnymi.

UE to dla mnie

Dyrektor Departamentu Zdrowia i Polityki Społecznej
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego 

Zawodowo zajmuję się



Elżbieta Felusiak

opieką nad pacjentami - z zawodu jestem pielęgniarką.

Pomoc zarówno w zdrowiu jak i w chorobie -

pielęgniarka to anioł duszy i ciała. Swój zawód

wykorzystuję również w działalności społecznej

rozpowszechniając profilaktykę zdrowotną.

działania na rzecz pokoju, dobrobytu, przynoszące korzyści
wszystkim obywatelom. UE pomaga chronić nasze prawa
społeczne, polityczne, gospodarcze. 

UE to dla mnie

Sołtys Sołectwa Lasowice Wielkie 
Prezes Stowarzyszenia Miłośników Lasowic Wielkich

Zawodowo zajmuję się



Sabina Gorzkulla

Jestem wicestarostą w pięknym powiecie krapkowickim

leżącym w sercu Opolszczyzny. Do moich obowiązków

należą tematy związane z inwestycjami,  edukacją oraz

ochroną zdrowia. Dużą wagę przywiązuję do działalności

społecznej i promowania kultury regionu. Zawsze staram

się aby samorząd, który tworzę był rozumiany jako miejsce,

gdzie człowiek i jego sprawy są najważniejsze. 

przed wszystkim źródło ogromnych możliwości. Doceniam to za
każdym razem, gdy myślę ile na przestrzeni lat udało się zrobić i
jakie wciąż mamy perspektywy na rozwój. Poza tym rodzina
europejska to wartości oparte na solidnych, demokratycznych
fundamentach : na wolności, równości, praworządności oraz
poszanowaniu praw człowieka. Dbajmy o to co udało się
wypracować, razem mierzmy się z wyzwaniami.

UE to dla mnie

Wicestarosta Powiatu Krapkowickiego

Zawodowo zajmuję się



Edyta Hanszke-Lodzińska

promocją, informacją i komunikacją

okno i drzwi na Europę i świat. To zmieniające się dzięki
dotacjom, ale też kontaktom międzynarodowym Polska,
Opole - miejsce gdzie żyję, pracuję. 

UE to dla mnie

Rzecznik Prasowy Uniwersyteckiego Szpitala Klinicznego w Opolu

Zawodowo zajmuję się



Janina Okrągły

leczeniem i profilaktyką zdrowotną, pomocą i

współpracą z opiekunami osób starszych i z

niepełnosprawnością.

wielka demokratyczna wspólnota wolnych Państw,
wspólnota wartości. To szansa na dalszy rozwój
gospodarczy, to wolność i utrzymanie różnorodności
regionów.

UE to dla mnie

Radna Sejmiku Województwa Opolskiego
Lekarz POZ w Prudniku i Dytmarowie, Optima Medycyna S.A.

Zawodowo zajmuję się



Mirosława Olszewska

leczeniem uzależnień, psychoterapią zdrowia

psychicznego, interwencją kryzysową, prowadzę

treningi - jestem trenerem interpersonalnym II stopnia

PTP.

nobilitacja społeczna, możliwości rozwoju osobistego i
zawodowego, szanse dla społeczności lokalnej – jestem
fanką społeczeństwa obywatelskiego.

UE to dla mnie

Psycholog, Pracownia Rozwoju Osobistego

Zawodowo zajmuję się



Renata Ruman-Dzido

zarządzaniem.

wyrównywanie szans, to możliwości rozwoju, budowania
świadomego , otwartego, tolerancyjnego  społeczeństwa,
także inwestowania w infrastrukturę mającą wpływ na
nasze zdrowie, to możliwość lepszego życia.

UE to dla mnie

Prezes Zarządu Szpitala Wojewódzkiego w Opolu

Zawodowo zajmuję się



Małgorzata Sobel

zarządzaniem w Klinicznym Centrum Ginekologii ,

Położnictwa i Neonatologii w Opolu,  utrzymaniem

wysokiej pozycji jednostki na rynku usług zdrowotnych

oraz dążeniem do osiągnięcia jak najwyższego

zadowolenia pacjentów udzielanych świadczeń

zdrowotnych.

bezpieczeństwo, sprawne instrumenty prawne,
przyspieszony rozwój gospodarczy, zapewnienie równego
dostępu do nowoczesnej i skutecznej opieki zdrowotnej.

UE to dla mnie

Dyrektor Klinicznego Centrum Ginekologii, Położnictwa i Neonatologii w Opolu

Zawodowo zajmuję się


